



AGRICULTURAL
MARKETING
CENTRE



UNGARN/HUNGARY



FRUIT LOGISTICA

BERLIN

8-10. 02. 2023

STAND: 21 B31

UNGARN • HUNGARY



Sehr geehrte Leserinnen und Leser,

Dear Reader,

Die ungarischen Menschen sind bekanntlich leidenschaftlich. Sie sind energisch, stolz auf ihre Kreativität, Meinung und ihren Glauben.

Unsere einzigartige Einstellung und Lebendigkeit beherrschen unsere Gedanken und wirken sich auch auf unsere Ernährungsgewohnheiten aus.

Daher ist es keine Überraschung, dass wir von jeher einen pikanten, ausgeprägten Geschmack, scharfe Gewürze und deftige, traditi-onelle Gerichte lieben. Unsere Landwirtschaft, die – in unserer Verfassung verankerte – GVO-Freiheit, und das Charakteristische unserer Küche sind weit bekannt.

Die Mission des Agrármarketing Centrum (Zentrum für Agrarmarketing), das über jahrzehntelange Erfahrung und über umfassende Fachkenntnisse verfügt, ist es, die gesunden, leckeren, mit umweltfreundlichen Technologien hergestellten, hochwertigen ungarischen Produkte über die Grenzen hinaus bekannt und beliebt zu machen. In diesen Produkten verschmelzen von Generation zu Generation weitergegebene traditionelle Fertigungsverfahren mit den heutigen, innovativen Herstellungsmöglichkeiten.

Dank unserer einzigartigen geografischen und natürlichen Gegebenheiten, dem außergewöhnlichen Lebensmittelanbau können wir Lebensmittel mit einem hohen Mehrwert anbieten, die auch innerhalb der EU für ihre hohe Lebensmittelsicherheit bekannt sind.

Besuchen Sie unseren Stand, entdecken Sie unsere hochwertigen ungarischen kulinarischen Spezialitäten unserer Aussteller, lernen den herrlichen Geschmack unserer Gerichte und Getränke kennen, und entscheiden sich für die Produkte, die Sie auch gerne mit Ihren Liebsten genießen möchten.

Hungarians are well-known for being a passionate people. They are quick to act, and take a stand for their creativity, opinion and faith. Our unique outlook on life and our vigour are apparent in our every thought and they also permeate our culinary culture.

No wonder, then, that since ancient times we have loved distinctive, pronounced flavours, hot spices and substantial, traditional dishes.

Our agriculture, our GMO-free status - guaranteed by the constitution - and the distinct uniqueness of our cuisine is world-famous.

With our expertise and several decades of experience, our mission at AMC is to raise awareness, to encourage the enjoyment of and to propagate healthy, tasty, high-quality Hungarian products that are manufactured by eco-conscious process and are made respecting the ways our ancestors bequeathed upon us, by passing on our knowledge from one generation to the next, and by encouraging new and innovative technologies.

As a result of our unequalled geographical and natural endowments, our exceptional eminence in producing food products, and thanks to our high level of food safety compared to other EU members we are able to offer food products with a high added value.

Come and visit our booth, explore the high-quality Hungarian products of our exhibitors and taste the delightful flavors of our dishes and drinks so you can choose your favorite ones that are worthy enough of sharing with your loved ones.



Péter Ondré
CEO

Agricultural Marketing Centre Ltd.

H-1253 Budapest | Pf.66 | +36 1 450-8800 amc.hu
amc@amc.hu facebook.com/agrarmarketingcentrum

APIMEX BUDAPEST LTD.



📍 H-1143 Budapest, Ilka u. 49.
☎ +36 20 422 7200
🌐 www.apimex.hu
✉ apimex@apimex.hu

👤 Gergely Majoros
☎ +36 70 318 5638
✉ majoros@apimex.hu
🗣 German, English

Die schon 20 Jahre tätige **Apimex Budapest Kft.** zählt zu den grössten Obst- und Gemüsegrosshändlern und -Exporteuren Ungarns. Wir bieten – in enger Zusammenarbeit mit unseren Schwesterfirmen in München und Wels – ein breites Sortiment ungarischer Produkte für den Frischmarkt, die Tiefkühlproduktion und für die industrielle Verarbeitung an. Der erwirtschaftete Umsatz von EUR 7.5M stammt aus einer sicheren und nachvollziehbaren Produktion unserer zuverlässigen Lieferanten.

Unsere Waren sind in den Grossmärkten, bei Handelsketten und den grössten Konservenfabriken Europas zu finden. Interesse an unseren Waren? Rufen Sie uns einfach an, wir sind immer für Sie da.

Apimex Budapest Kft. was established in 2003 and due to the expanding sphere of activity, ranks among the biggest fruit and vegetable organisations in Hungary. – Together with our subsidiaries in Munich and Wels, we offer a wide selection of Hungarian fruits and vegetables for the fresh food market, deepfreezing and canning industry. Our turnover amounts to 7.5M EUR a year thanks to the cooperation with reliable producers and to our production which operates under a quality assurance system to meet specifications of foodstuffs safety and traceability. Our outlets are the wholesale and retail markets, supermarket chains and the food processing industries of Europe.

Call us, we are always available.



BALATON-KER-TÉSZ



📍 H-7400 Kaposvár, Csokonai u. 2.
☎ +36 20 422 7200
🌐 www.balatonkertesz.hu
✉ balatonkertesz@gmail.com

👤 Máté Tömösváry
☎ +36 20 422 7200
✉ tomosvary.mate@gmail.com
🌐 English

Unsere Produkte:

Sauerkirsche, Süßkirsche, Aprikose, Pflaume, Apfel, Birne, Walnuss

Unsere Haupttätigkeit ist die Erzeugung, Lagerung, Verpackung und Lieferung von frischem Obst und Gemüse. Unsere Kunden sind Handelsketten, Großhandelsunternehmen, Konservenfabriken und andere lebensmittelverarbeitende Betriebe. Wir sind GLOBALG.A.P zertifiziert.

Our products:

Sour cherry, sweet cherry, apricot, plum, apple, pear, walnut

Our main activity is producing, storing, packaging and delivering fresh fruits and vegetables. Our customers are chain stores, wholesale companies, canning and other food processing factories. We are GLOBALG.A.P certified.



📍 H-2473 Vál, Vajda J. u. 4.

☎ +36 20 950 41 79

🌐 www.botesz.hu

✉ info@botesz.hu

👤 György Csizmadia

☎ +36 20 950 41 79

✉ csizmadiagyorgy@botesz.hu

🌐 English

Holunder ist einer der wichtigsten Rohstoffe der Lebensmittelindustrie und wird zum Färben von Lebensmitteln (Joghurt, Sirup, Marmelade) verwendet. Er kann allein oder gemischt mit anderen Früchten genutzt werden, aber auch zur Herstellung von Süßwaren, Molkereizusätzen, Wein und Palinka.

Die Beeren mit ihrem hohen diätetischen Wert sind auch ein wichtiger Bestandteil von pharmazeutischen Produkten und Diabetikernahrung.

Die Genossenschaft wurde im Jahr 1999 gegründet. Ihre Hauptprodukte sind Holunder (2500 t) und Sauerkirsche (1000 t).

Wir beliefern unsere Partner das ganze Jahr über mit gefrorenen Holunderbeeren und Fruchtfleisch.

Elderberry is one of the most important commodities of food industry, used to colour food (yoghurt, sirup, jam). It can be used in itself or mixed with other fruits, and also to produce confectionery, dairy additives, wine and palinka.

The berries having great dietary values are important components of pharmaceutical artifacts and diabetic foods as well.

The cooperative was founded in 1999. Its main product is elderberry (2500 t) and sour cherry (1000 t).

We provide our partners with frozen elderberry and pulp all year round.



BOTÉSZ
BODZATERMELŐK
ÉRTÉKESÍTŐ
SZÖVETKEZETE



CHERRY FARM LTD.

📍 H-9091 Ravazd, Major
☎ +36 96 474 152 | +36 20 980 9947
🌐 www.cherryfarm.hu
✉ cherryfarmkft@gmail.com

👤 Adrián Lengyel
☎ +36 20 585 2049
🗣 English

Die **Cherry Farm Ltd.** wurde 2011 als landwirtschaftliche Erzeugergemeinschaft gegründet. Unsere Organisation verkauft Sauerkirschen, Süßkirschen und Aprikosen für den Frischmarkt sowie als Tiefkühlware. Unsere Mitglieder bauen auch Holunder großflächig an und verkaufen diesen in Form von Holunderbeerenmark sowie tiefgefrorener Ware.

Wir verkaufen dieses Produkt zudem als Basis für Lebensmittelfarben.

Wir sind mit GLOBALG.A.P zertifiziert. Das garantiert die Zuverlässigkeit und die Qualität unserer Produkte.

Cherry Farm Ltd. was established in 2011 as a group of producers. Our organisation sells sour cherry, cherry and apricot in fresh and deep-frozen form.

Our members produce elderberry on a larger territory, which is available both in pulp and in deep-frozen form. We also sell these products as food colouring ingredients.

We are GLOBALG.A.P certified, which ensures the quality and reliability of our products.



DÉLALFÖLDI KERTÉSZEK SZÖVETKEZETE / DÉLKERTÉSZ PRODUCER ORGANISATION

📍 H-6600 Szentes, Szarvasi út 3/b
☎ +36 63 311 411
🌐 www.delkerteszh.hu
✉ titkarsag@delkerteszh.hu

👤 János Pataki

☎ +36 30 409 0486

✉ info@delkerteszh.hu

🇩🇪 German

András Kálmán

+36 30 984 5319

kalmanandras@delkerteszh.hu

English, German

Gemüse aus zuverlässiger Quelle dank des Zusammenschlusses der Landwirte. „**Délalföldi Kertészek Szövetkezete**“ wurde zum Zweck der Integrierung der Tätigkeit der Landwirte der Stadt Szentes und ihrer Umgebung gegründet und durch diesen Zusammenschluss können wir Waren von einheitlich hoher Qualität bieten.

Unsere Hauptprodukte sind die Paprikasorten (weiße Paprika, Capia-Paprika, scharfe Spitzpaprika), sowie Tomaten und Snack-Tomaten.

Vegetables from reliable sources with the collaboration of producers. The „**Délalföldi Kertészek Szövetkezete**“ is a producer organisation established with the aim of integrating the activities of farmers in the town of Szentes and its surroundings, and as a result of this collaboration, we are able to offer consistently high-quality goods.

Our main products are various sorts of peppers (white capsicum, Hungarian hot wax pepper, Kapia pepper, bell pepper), tomatoes and snack tomatoes.



FRESH FRUIT TÉSZ

📍 H-6237 Kecel, Császártöltési út 75.

☎ +36 78 420 375

🌐 www.freshfruit.hu

✉ info@freshfruit.hu

👤 Csaba Juhos

☎ +36 30 945 7390

✉ info@freshfruit.hu

🗣 English, German

Unsere Produkte:

Sauerkirsche, Süßkirsche, Pflaume, Holunder, Apfel, gelbe Paprika, Kapia-Paprika, Chinakohl, Kraut

Wir sind eine Genossenschaft von fast 400 Landwirten mit Sitz im Süden Ungarns. Unsere Haupttätigkeit ist die Erzeugung, Lagerung, Verpackung und Lieferung von frischem Obst und Gemüse.

Unsere Kunden sind Handelsketten, Großhandelsunternehmen, Konservenfabriken und andere lebensmittelverarbeitende Betriebe. Wir sind IFS und GLOBALG.A.P zertifiziert.

Our products:

Sour cherry, sweet cherry, plum, elderberry, apple, yellow pepper, Capia pepper, Chinese cabbage, cabbage

We are a cooperative of almost 400 farmers, located in the South of Hungary. Our main activity is producing, storing, packaging and delivering fresh fruits and vegetables.

Our customers are chain stores, wholesale companies, canning and other food processing factories. We are IFS and GLOBALG.A.P certified.



FRUITVEB HUNGARIAN INTER- PROFESSIONAL ORGANIZATION FOR FRUITS AND VEGETABLES

📍 H-1118 Budapest, Villányi út 35-43.

📮 H-1518 Budapest, P.O.B. 72.

🌐 www.fruitveb.hu

✉ info@fruitveb.hu

👤 Dr. Ferenc Apáti

☎ +36 70 389 0556

✉ elnok@fruitveb.hu

🗨 German

👤 Péter Kelemen

☎ +36 30 336 4775

✉ ugyvezeto@fruitveb.hu

🗨 English

FruitVeB Ungarische Interprofessionelle Organisation für Obst und Gemüse wurde 1999 gegründet. Ihre Mitglieder sind nicht nur Obst- und Gemüsebauer, Händler und Verarbeiter, sondern auch Bildungseinrichtungen und Forschungsinstitute. FruitVeB vertritt ihre Mitglieder auf öffentlichen Stellen, bei Finanzinstituten und nationalen Organisationen. In Anlehnung an das internationale Programm „5 am Tag“ führt sie ein Programm zur Förderung des Obst- und Gemüsekonsums in Ungarn unter dem Namen „3x3“ durch.

FruitVeB Hungarian Interprofessional Organization for Fruits and Vegetables was founded in 1999. Its members are not only growers, traders and processors, but also educational institutions and research institutes.

FruitVeB represents its members in front of public authorities, financial institutions and national organisations. Following the international “5-a-day” programme, it runs a programme to promote fruit and vegetable consumption in Hungary under the title “3x3”.



MAGYAR GOMBA KERTÉSZ LTD.

📍 H-3395 Demjén, 0173/7/A/1
☎ +36 30 985 6351
🌐 www.koronagomba.hu
✉ sales@koronagomba.hu

👤 András Erős
☎ +36 30 985 6351
✉ sales@koronagomba.hu
🗣 English

Korona Mushroom Union ist eine der führenden mitteleuropäischen Firmengruppen für Pilzzucht, die eine breite Palette frischer Pilzprodukte anbietet, wie Champignons, BIO Champignons, Austernseitlinge, Braune Kräuter-Seitlinge, Zucht-Champignons, Shiitake und Shimejii.

Unser hohes technologisches und logistisches Niveau garantiert unseren Kunden stets Frische, Qualität und perfekten Service.

Korona Mushroom Union is one of the leader Central-European mushroom grower groups, which offers a wide range of fresh mushroom products, such as Champignons, BIO Champignons, Oyster, King Oyster, Portobello, Shiitake and Shimejii.

Our high-level technological and logistical background always grants freshness, quality and perfect service to our customers.



KORONA

GOMBAIPARI • EGYESÜLÉS

*Fresh mushroom
from Hungary*



SZATMÁR RÉGIÓ TÉSZ

📍 H-4765 Csenger, Industrial Park Hungary
☎ +36 30 687 2651
🌐 www.szatmarregio.hu
✉ szatmar.regio@gmail.com

👤 Attila Szoradi
☎ +36 30 687 2651
✉ sales@szatmarregio.com
🗣 English, Spanish

Szatmár-Régió Cooperative provides fruit and vegetable raw material logistics to canning factories all over Europe. Our aim is to produce and facilitate the highest quality fruits and vegetables to factories, in the best time and quantity distribution possible. Our main products are cornichon sour-cherry sweet potato and peppers. The company also offers cornichon preproduced format in citric acid or brine in barrels.

Die Genossenschaft **Szatmár-Régió bietet Konservenfabriken** in ganz Europa Logistik für Obst- und Gemüserohstoffe. Unser Ziel ist es, Obst und Gemüse von höchster Qualität zu produzieren und an die Fabriken zu liefern, und zwar in der bestmöglichen Zeit und Menge. Unsere Hauptprodukte sind Cornichon, Sauerkirsche, Süßkartoffel und Paprika. Das Unternehmen bietet auch Cornichon in vorproduzierter Form in Zitronensäure oder Salzlake in Fässern an.



ZKI ZÖLDSÉGTERMESZTÉSI KUTATÓ INTÉZET ZRT.

📍 H-6000 Kecskemét, Mészöly Gyula út 6.

☎ +36 76 417 446

🌐 www.zki.hu

✉ zki@zki.hu

👤 Emese Barabás

☎ +36 76 481 329/108 +36 30 964 8064

✉ ebarabas@zki.hu

🌐 English

Das Ziel der **ZKI Zrt.** ist es, ein Gemüseangebot anbieten zu können, das den Ansprüchen der professionellen Produzenten für Frischgemüse und Gemüse für die Verarbeitungsindustrie entspricht. Unsere Hauptaspekte sind effektive Produzierbarkeit, hohe Erträge und Krankheitsresistenz. Wir glauben, dass dieser Weg zu einer nachhaltigen Landwirtschaft und zur Stillung der wachsenden Lebensmittelnachfrage führt.

ZKI Zrt's aim is to maintain a portfolio of vegetable varieties that meets the high demands of professional growers in the fresh market as well as in the processing industry. The main focus is to ensure efficient cultivation of our varieties through high yields and disease resistances. We are convinced that this is the way to support sustainable agriculture and to meet the world's growing demand for food.



ZÖLDSÉG VILÁG LTD.

📍 H-6728 Szeged, Algyői út 72.

☎ +36 30 249 9600

🌐 www.zoldsegyilag.hu

✉ info@zoldsegyilag.hu

👤 Gellért Rác

☎ +36 30 139 8811

✉ info@zoldsegyilag.hu

🌐 English

Die „Zöldség Világ Ltd.” ist Lieferant der ungarischen Super- und Hypermärkte in Gemüse. Unsere Spezialität ist der Vertrieb des in der südlichen Region der Großen Ungarischen Tiefebene erzeugten Gemüses. Unsere Hauptprodukte sind: süße Palermo-Paprika, grüne Paprika, rote Paprika (Kapia), kalifornische Paprika, Tomaten in Trauben, Kirschtomaten und Gurken.

“Zöldség Világ Ltd.” is a vegetable supplier of numerous super- and hypermarkets. Our speciality is trading with vegetables grown in the fields of the Southern Great Plains. Our main products are: sweet Palermo pepper, sweet yellow pepper, sweet red pepper, bell pepper, vine tomatoes, cherry tomatoes and cucumber.




ZÖLDSÉG VILÁG KFT.
TERMELŐI ÉRTÉKESÍTŐ SZERVEZET



HUNGARIAN FOOD

BUSINESS PROGRAM

*Online, real-time food
catalogue and event
management software*

- Find your Hungarian export partner easily -

As part of the 2021 business development activity of Agricultural Marketing Centre, we intended to create a real-time, online interface with up-to-date data, which categorizes Hungarian food manufacturers and their products, thus making them transparent and easily accessible for those interested in importing. The system has been developed to become a modern, easy-to-use platform in line with today's IT trends, which provides professional help equally for the Hungarian Food Industry players as well as for foreign buyers.

ABOUT THE SOFTWARE

- Online, real-time database
- Contains the profiles of the exporting Hungarian food manufacturers
- Segmented product portfolio that can be filtered according to several aspects
- Two-stage registration
- Once registered, the software is worldwide available with English language user interface
- Direct internal mailing system

WHAT WE OFFER

- An online, business facilitator food industry software
- Free registration / usage
- Knowledge base for exporting, professional reports
- Simplified registration and matchmaking possibility for events organized by the Agricultural Marketing Centre
- Quick download of the country catalogue in pdf format
- Online, printable database of exportable Hungarian food manufacturing companies and their products
- Most relevant export and delivery data

Register your company and products at
www.hungarianfoodexport.com





**AGRICULTURAL
MARKETING
CENTRE**

Kuny Domokos u. 13-15., II. emelet
1012 Budapest, Ungarn

amc@amc.hu
www.amc.hu

 [agrarmarketingcentrum](https://www.facebook.com/agrarmarketingcentrum)

 [agrarmarketingcentrum](https://www.instagram.com/agrarmarketingcentrum)